
 

 

 
 
 
 
 

DALFSEN 
 

 
08 september 2020 
 
Betreft: Testcapaciteit Corona in de gemeente Dalfsen 
 
 
Geacht college, 
 
Conform het reglement van orde van de gemeenteraad van Dalfsen, artikel 32, stellen we 
een aantal vragen aan het college over de door vele mensen ervaren problemen met het 
verkrijgen van een Corona test in de gemeente Dalfsen. 
 
De fractie van de PvdA krijgt de afgelopen dagen een grote hoeveel vragen en klachten over 
de mogelijkheden om te testen op Corona. Veel mensen hebben grote moeite om een test te 
verkrijgen, de testlocaties zijn vaak ver van Dalfsen verwijderd en de uitslag laat soms erg 
lang op zich wachten. Dit is voor iedereen vervelend en zorgt voor grote onzekerheden bij 
mensen en extra problemen in de zorg en in het onderwijs. 
 
Daarom hebben we de volgende vragen: 
 

1. Bent u bekend met deze problemen? 
2. Is het college met ons van mening dat het testen, traceren en isoleren een belangrijk 

onderdeel is van de landelijke Corona bestrijding? 
3. Wat is de maximale testcapaciteit in onze GGD regio op dit moment? 
4. Wat heeft u de afgelopen periode richting GGD IJsselland ondernomen om de 

huidige problemen voor te zijn en/of te bestrijden? 
5. Welke testcapaciteit acht het college benodigd om onze inwoners beter te kunnen 

bedienen? 
6. Onderneemt het college (eventueel samen met andere colleges in de regio 

IJsselland) actie om deze benodigde testcapaciteit te realiseren? 
7. Zo ja; wat is daarvan de voortgang. Zo nee, waarom niet? 
8. Is het openen van teststraten in onze gemeente om testen nabij onze inwoners te 

faciliteren hiervoor een optie? 
 

Graag ontvangen we z.s.m. een schriftelijke reactie van het college. Graag zo spoedig 
mogelijk i.v.m. de grote onzekerheid in onze gemeenschap. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Leander Broere, 
Fractievoorzitter PvdA 
 
 


